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لارستان
 دو بانده شدن محور 

لار - بستک شتاب گرفت

دو  گرفتن  شتاب  از  لارستان  شهرسازی  و  راه  مدیرکل 
بانده شدن محور لار - بستک خبر داد.

به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی اداره کل 
راه و شهرسازی لارستان، باقری فرد مدیرکل درخصوص 
این محور عنوان داشت: این محور کوتاه ترین و ایمن ترین 
جنوبی  بنادر  به  مرکز کشور  مردم  دسترسی  برای  مسیر 
دلیل  همین  به  و  است  کیش  جزیره  و  بستک  بندرلنگه 
تردد بالایی در این محور جریان دارد به همین منظور دو 

بانده شدن آن در دستور کار قرارگرفته است.
وی افزود: سه کیلومتر از مسیر در سال گذشته دو بانده 
شده و هم اکنون ادامه مسیر به طول 16 کیلومتر در حال 
دو بانده شدن است که قطعه اول آن به طول 10 کیلومتر و 
قطعه دوم آن در قالب احداث راه جدید به طول 6 کیلومتر 
است که با احداث قطعه دوم بیش از 10 کیلومتر مسیر لار 

به بستک کاهش می یابد.
از  بیش  داد:  ادامه  لارستان  شهرسازی  و  راه  مدیرکل 
یک میلیون 700 هزار مترمکعب خاک برداری و بیش از 
پانصدوهفتاد هزار مترمکعب خاک ریزی باید انجام شود و 
75 پل نیز ساخته خواهد شد که در حال حاضر 4 پل در 

دست احداث است.

گراش
دبیرسومینجشنوارهشعررضوی

اقوامایرانیخبرداد؛
برگزاری مهم ترین رویدادهای 

ادبی آیینی رضوی در گراش

 
ایرانی  اقوام  دبیر تخصصی سومین جشنواره شعر رضوی 
گفت: برگزاری این جشنواره به میزبانی شهر گراش یکی 
از مهم ترین رویدادهای ادبی آیینی رضوی و شاه چراغی 

خواهد بود.
به گزارش خبرنگار مهر، خلیل شفیعی در آستانه برپایی 
آیین پایانی جشنواره شعر رضوی اقوام ایرانی به میزبانی 
این  جشنواره  در  آثار  افزایش  به  اشاره  با  گراش  شهر 
توجه  با  امسال  افزود:  گذشته،  دوره های  به  نسبت  دوره 
حضرت  مطهر  حرم  در  خوبی  اطلاعاتی  بانک  اینکه  به 
شاه چراغ )ع( داریم، از طریق سیستم تلفن به حدود ۳ هزار 
الکترونیک  به ۲۷۰۰ پست  پیامک گروهی دادیم و  نفر 
شخصی پیام فرستادیم و در گروه های فضای مجازی حرم 
مطهر که ۴۵۰ نفر عضو شاعر آیینی دارد که در طول سال 
در مدح اهل بیت )ع(، امام رضا )ع( و حضرت شاه چراغ 

)ع( شعر می سرایند به اطلاع رسانی پرداختیم.
کرد:  اعلام  ادامه  در  )ع(  شاه چراغ  ادبی  همایش  دبیر 
اگرچه  نکردیم  اکتفا  فراخوان  به  تنها  راستا  این  در 
فراخوان  هم بسیار حرفه ای و تخصصی بود؛ اما ارتباطات 
شبانه روزی ۳۰ نفر اعضای دبیرخانه در انجمن با خالقان 

آثار تأثیرگذار بوده است.
ایرانی  اقوام  رضوی  شعر  جشنواره  اینکه  بابیان  شفیعی 
دوره  اتفاقات  از  یکی  افزود:  است،  گویش ها  احیاگر 
از  یکی  آذربایجانی کرینگانی  بود که گویش  این  سوم 
گویش های  جز  چون  است،  انقراض  به  رو  گویش های 
در جشنواره شعر رضوی  ترکی  و گویش  نیست  ترکی 

جدا برگزار می شود.
حضرت  )ع(،  رضا  امام  شعر  عصر  کرد:  تصریح  وی 
شاه چراغ )ع( و امین ولایت و جشنواره شعر رضوی اقوام 
ایرانی شور و حالی را در این اقوام آذربایجانی کرینگانی 
ایجاد کرد و برای ما خیلی جالب بود که حدود ۱۲۰ اثر 
با این گویش به دبیرخانه جشنواره رسید؛ به اذعان کسانی 
که در این گویش در سطح کشور مطرح هستند ازجمله 
این  که  خدمتی  بزرگ ترین  اردبیل  از  فرضی زاده  شبنم 

بود  این  آذربایجانی کرینگانی کرد  به گویش  جشنواره 
که این گویش در حال احیا شدن است و در کتاب چاپ 
چشم  به  موارد  این  گویش ها  از  خیلی  در  البته  می شود، 
می خورد؛ ولی در سال های گذشته شاید در این جشنواره 
یک یا دو یا سه گویش حداکثر آن  هم گویش های خیلی 
معروف و انتشاراتی که چاپ  شده هم گویای آن است؛ اما 
امسال در هر ۱۱ گویش تعداد زیادی از آثار بسیار فاخر 

را عرضه خواهیم کرد.
ایرانی  اقوام  رضوی  شعر  جشنواره  تخصص  دبیر 
کار  داوری ها،  گفت:  نیز  آثار  داوری  روند  درخصوص 
که  داشتیم  مأموریت  یک  ما  یعنی  بود  پیچیده ای  بسیار 
باید ۱۱ داور را در ۱۱ منطقه گویشی کشور انتخاب کنیم، 
ازنظر علمی آن ها را احراز صلاحیت کنیم؛ شاید یکی از 
مشکل ترین بخش های جشنواره انتخاب داوران بود که با 
مشورت صورت پذیرفت و درنهایت ۱۵ داور سرشناس و 
رزومه دار را شناسایی کردیم و کارها را با کد در اختیار 
این داوران قراردادیم و آن ها بدون اینکه نام صاحب اثر 
ارسال  شیراز  به  و  کردند  انتخاب  را  برتر  آثار  بدانند  را 
شاعرانی  از  متشکل  هیئت علمی  شیراز  در  سپس  کردند، 
که به چند گویش مسلط بودند به بررسی نتایج پرداختند، 
دقت های لازم به عمل آمد و بالاخره از هر گویش ۳ اثر 
آذربایجانی کرینگانی  از گویش  هم  اثر  و یک  انتخاب 
به عنوان اثر فاخر شناخته شد که جایزه ۳۰ میلیون ریالی را 
به خود اختصاص داد. شفیعی با ابراز خرسندی از برگزاری 
این  مردم  گفت:  گراش  شهرستان  در  جشنواره  اختتامیه 
شهرستان اشک را در چشمان ما حلقه زدند زیرا در شهر 
گراش حرم مطهر امام رضا )ع( را به زیبایی هرچه تمام تر 
جشنواره  اختتامیه  که  کرده اند  بازسازی  مردمی  کاملًا  و 
رضوی اقوام ایرانی در آن فضا برگزار می شود؛ مردم این 
در  بتوانند  که  دیده اند  تدارک  و  تمهید  خیلی  شهرستان 

خدمت میهمانان جشنواره باشند.

داراب
افق جدیدی فراروی توسعه 

روستای اعراب چگینی 
شهرستان داراب

روستای  معابر  آسفالت  مترمربع   6700 اجرای  عملیات 
داراب،  مرکزی شهرستان  بخش  توابع  از  اعراب چگینی 
افق  و  قرارداد  روستایی  توسعه  مسیر  در  را  روستا  این 

جدیدی فراروی توسعه در این شهرستان گشود.
بنیاد  عمومی  روابط  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
مسکن استان فارس، محمدهادی میزان مدیر بنیاد مسکن 
اجرایی  عملیات  این  اجرای  حاشیه  در  داراب  شهرستان 
بیان داشت: طرح توسعه معابر در روستای اعراب چگینی 
از محل اعتبارات ۳ درصد نفت و گاز و قیر مشارکتی با 
مشارکت بنیاد مسکن و دهیاری این روستا انجام می گیرد.
مدیر بنیاد مسکن شهرستان داراب افزود: روستای اعراب 
چگینی ازجمله مناطق مستعد روستایی در شهرستان داراب 
و  حرکت  به  آن  در  روستایی  توسعه  چرخ  که  است 

گردش در آمده است.
میزان اضافه کرد: روستاهای شهرستان داراب در سال های 
گذشته تأمین کننده اصلی محصولات کشاورزی این منطقه 
بوده است اما با تداوم خشک سالی و کم آبی اکنون تأمین 
باید  لذا  است،  قرارگرفته  تأثیر  معیشت روستاییان تحت 
ضمن توجه به توسعه روستایی برای تأمین معیشت مردم 

نیز برنامه ریزی کرد.
وی از پرداخت ۱۲۱ فقره تسهیلات بلاعوض به متقاضیانی 
که از تسهیلات حوادث ساخت استفاده کرده اند خبر داد 
و گفت: این تسهیلات بااعتباری بالغ بر ۶ میلیارد و پنجاه 

میلیون ریال به متقاضیان پرداخت  شده است.
گفت:  ادامه  در  داراب  شهرستان  مسکن  بنیاد  مدیر 
اختصاص ۲۰ میلیارد و هشت صد و پنجاه میلیون ریال از 
بهسازی روستاها  اعتبارات سه درصد نفت و گاز جهت 
قیر مشارکتی جهت  و همچنین اختصاص یک هزار تن 
 ۱۴۲ متراژ  به  شهرستان  این  روستای   ۳۷ معابر  آسفالت 
که  سالی  در  مسکن  بنیاد  عملکردهای  از  مترمربع  هزار 

گذشت است.

جهرم
صید آزمایشی ماهی از سد 

سلمان فارسی جهرم انجام شد
حوزه  در  فارسی  سلمان  سد  از  ماهی  آزمایشی  صید 
و  ماهیان  کپور  ذخیره  ارزیابی  باهدف  جهرم  شهرستان 

گونه های بومی انجام شد.
جهاد  آبزیان  امور  و  شیلات  کارشناس  رمضانلی،  سعید 
اعلام  ایرنا  خبرنگار  با  گفت وگو  در  جهرم،  کشاورزی 
کپور  گونه های  مانند  چینی  ماهیان  کپور  ذخایر  کرد: 
معمولی و گونه های بومی در منابع آبی نیمه طبیعی متمرکز 
خصوصیات  هرساله  جمع آوری  به  توجه  با  که  است 

آن ها  بهره برداری  مجاز  میزان  آبزیان،  این گونه  زیستی 
آبی  منابع  آبزیان  ذخایر  افزود:  وی  می شود.  مشخص 
نیمه طبیعی فارس، در تیرماه هرسال توسط کمیته نظام نامه 

آبزی پروری استان ارزیابی می شود.

رمضانلی از دیگر اهداف صید آزمایشی به تعیین فصول 
و  تجاری  مهم  گونه های  صید  ممنوعیت  و  آزادسازی 
اقتصادی، مشخص کردن گونه های در معرض خطر و ارائه 
راهکارهای لازم برای حفظ و بازسازی ذخایر اشاره کرد.
تحقیق  صید،  مناطق  و  صیدگاه  تعیین  داد:  ادامه  وی 
آبزیان  ذخایر  بازسازی  چگونگی  و  ارزیابی  درزمینه 
اقتصادی و پیشنهاد مقدار، محل و زمان رهاسازی آبزیان، 
تعیین زمان های شروع و خاتمه دوره صید آبزیان، تعداد 
مجوز صادره جهت هر منبع آبی به تفکیک، تحقیق درباره 
حفاظت از منابع و ذخایر آبزیان در آب های داخلی طبق 

ضوابط و مقررات مربوطه از دیگر اهداف است.
منابع  حفظ  برای  توصیه کرد:  به صیادان  کارشناس  این 
تکثیر  فصل  در  به خصوص  غیرمجاز  صید  از  موجود، 
بچه  رهاسازی  هرگونه  برای  و  کنند  خودداری  ماهی 
ماهی در منابع آبی و صید ماهی با مجوز کمیته نظام نامه 
آبزی پروری استان اقدام و هنگام صید از ادوات صیادی 
چشمه  با  و...  قلاب  تور،  صیادی،  قایق  شامل  استاندارد 
مناسب استفاده کنند. صید آزمایشی در سد سلمان فارسی 
واقع در شهرستان های جهرم و قیر و کارزین همزمان با 

سه شهرستان دیگر فارس، انجام شد.
با توجه به 10 تن برداشت ماهی در سال گذشته و صید 
سال  در  ماهیان  برداشت  میزان  می رود  انتظار  آزمایشی، 
جاری بیشتر باشد. جهرم در 193 کیلومتری جنوب شرقی 

شیراز است.

استان هرمزگان
شهردارجزیرههرمز:

احداث دیوارهای حفاظتی 
شرقی و غربی جزیره هرمز 

آغاز شد
دیوارهای  اجرایی  عملیات  گفت:  هرمز  جزیره  شهردار 

حفاظتی در ساحل شرقی و غربی شهر هرمز آغاز شد.
احداث دیوارهای  از  با مهر  محمد آزموده در گفت وگو 
اظهار  و  داد  خبر  هرمز  جزیره  غربی  و  شرقی  حفاظتی 
داشت: دیوارهای حفاظتی در فاز نخست به طول ۵۰ متر 
احداث شد که ساکنان این منطقه از جزیره که براثر وزش 
طوفان های فصلی دچار مشکلات زیادی بودند ایمن شدند.
وی اضافه کرد: اجرای این دیوارها حفاظتی در فاز دوم 
این  در  مسکونی  منازل  که  است  نیم  و   ۵۵ طول  به  که 
اطراف از معرض جریان های جز و مد و وزش طوفان های 
منطقه  این  ساکنان  زیرا  باشند،  امان  در  فصلی  شدید 
خسارات زیادی به دلیل طوفان های فصلی متحمل می شدند.
حفاظتی  دیوارهای  این  اجرای  با  داشت:  اظهار  آزموده 
این جزیره کار زیباسازی  خیابان ساحلی شرقی و غربی 
آن آغاز خواهیم کرد  و زمینه جذب گردشگران فراهم 

می شود.
میلیارد  پنج  طرح  دو  این  اجرای  برای  شد:  یادآور  وی 
و  تملک  اعتبارات  محل  از  هزینه  ریال  میلیون   ۵۰۰ و 
دارایی تخصیص داده  شده است که خیابان جدید کنار این 
دیوارهای حفاظتی و همچنین جدول کشی سنتی با مصالح 

سنتی جزیره اجرای خواهد شد.
بهسازی  راستای  در  هرمز  اعلام کرد: شهرداری  آزموده 
معابر شهری در حال اجرای روکش و آسفالت معابر است. 
آسفالت مناسب خیابان ها و معابر جزیره هرمز  یکی از 
بعضی اوقات  اما  است،  شهرداری  از  شهروندان  خواسته 
آسیب  دچار  مختلف  دستگاه های  حفاری  دلیل  به  معابر 

می شوند.
زیباسازی  باهدف  آسفالت  نهضت  اینکه  بابیان  آزموده 
رفاه شهروندان آغازشده گفت: در مرحله  تأمین  و  شهر 
اول معابر و خیابان های اصلی شهر و سپس تمام کوچه ها 

و معابر فرعی شهر نیز بهسازی و آسفالت می شوند.
شهروندان  رضایتمندی  ادامه،  در  هرمز  جزیره  شهردار 
را سرمایه و تکیه گاهی برای شهرداری هرمز برشمرد و 
کنده کاری های  از  جلوگیری  با  تا  می شود  تلاش  افزود: 
تخریب  از  اجتناب ناپذیر،  حفاری های  مدیریت  و  بی جا 

آسفالت خیابان ها و معابر عمومی جلوگیری شود.
دستگاه های حفار  از حفاری  برای جلوگیری  وی گفت: 
بعد از اجرای عملیات روکش آسفالت معابر به آنها مهلت 
آسفالت  روکش  عملیات  آغاز  از  قبل  که  بود  داده شده 

حفاری های لازم را انجام دهند.
آزموده  عنوان کرد: بالا بودن حجم مشکلات و نیازهای 
خدمات شهری و مطالبه های به حق شهروندان ازیک طرف 
از سوی دیگر شهرداری جزیره  مالی  تنگناهای شدید  و 

هرمز را با معضلات زیادی روبه رو کرده است.
برای  تخصیص یافته  اعتبار  داشت:  بیان  هرمز  شهردار 

محل  از  ریال  میلیارد  هفت  بالغ بر  معابر  آسفالت  اجرای 
بهبود عبور و مرور است.

آزموده اظهار داشت: برای اجرایی نمودن این سه پروژه 
اعتبارات  محل  از  ریال  میلیون   ۵۰۰ و  میلیارد   ۱۲ مبلغ 
تملک و دارائی و اعتبارات استانی و بهبود عبور و مرور 

به این شهرداری تخصیص داده  شده است.
شهردار هرمز از مدیران استان و شهرستان درخواست کرد 
نسبت به حل مشکلات عمرانی و رفع معضلات شهر هرمز 

تلاش مضاعفی داشته باشند.

استان کهگیلویه و بویراحمد

مدیرکلاوقافوامورخیریه
کهگیلویهوبویراحمد:

نحوه هزینه درآمد بقاع 
متبرکه کهگیلویه و بویراحمد 

مشخص است

بویراحمد  و  کهگیلویه  خیریه  امور  و  اوقاف  مدیرکل 
گفت: نحوه هزینه شدن درآمد سالانه حرم امامزادگان و 
بقاع متبرکه استان از محل کمک زائران مشخص بوده و 
کوچک ترین تخلف یا انحرافی در این زمینه وجود ندارد.
با  گفت وگو  در  جنتی پور   نورالله  سید  حجت الاسلام 
خبرنگار ایرنا اظهار داشت: 40 درصد درآمد بقاع متبرکه 
و حرم امامزادگان کهگیلویه و بویراحمد برای عمران و 

آبادانی آنها هزینه می شود.
وی افزود: 30 درصد صرف تأمین هزینه های جاری حرم 
امامزادگان و بقاع متبرکه کهگیلویه و بویراحمد از قبیل 
و  تجهیزات  وسایل،  خرید  و  خادمان  حقوق  پرداخت 

امکانات موردنیاز خواهد شد.
وی افزود: 20 درصد درآمد بقاع متبرکه و حرم امامزادگان 
فرهنگی  امور مختلف  انجام  برای  بویراحمد  و  کهگیلویه 
خیریه  امور  و  اوقاف  مدیرکل  می شود.  هزینه  آنها  در 
کهگیلویه و بویراحمد بیان کرد: 10 درصد مابقی درآمد 
حرم امامزادگان و بقاع متبرکه کهگیلویه و بویراحمد نیز 

صرف کمک به بقاع کم درآمد استان خواهد شد.
حجت الاسلام جنتی پور عنوان کرد: رسانه ها و خبرنگاران 
کهگیلویه و بویراحمد در این زمینه اطلاع رسانی، آگاهی 
بخشی و شفاف سازی لازم را انجام دهند. وی ابراز داشت: 
گاهی اوقات شائبه هایی درزمینه نحوه هزینه شدن درآمد 
بقاع متبرکه و حرم امامزادگان کهگیلویه و بویراحمد بین 

مردم این استان به وجود می آید.
از  یکی  کرامت  دهه  گفت:  پور  جنتی  حجت الاسلام 
امامزادگان  بیشتر  چه  هر  معرفی  برای  فرصت ها  بهترین 
ابعاد  مدفون در کشور و کهگیلویه و بویراحمد و تبیین 

شخصیتی، فضائل اخلاقی و جایگاه والای آنان است.
225 امامزاده در کهگیلویه و بویراحمد مدفون است. 

تا  )س(  معصومه  حضرت  ولادت  سالروز  ذی قعده  اول 
یازدهم ذی قعده سالروز ولادت امام رضا )ع( به عنوان دهه 

کرامت نام گذاری شده است.

برپایی نشست برنامه ریزی 
مسابقات ملی هوافضای جام 

پایتخت طبیعت ایران
و  فناوری  ملی  مسابقات  برنامه ریزی  شورای  نشست 
فرمانداری  در  ایران  طبیعت  پایتخت  جام  هوافضای 

بویراحمد برگزار شد.
عمومی  روابط  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
انجمن  همت  به  همایش  این  بویراحمد،  فرمانداری 
هم اندیشی فرهیختگان و انجمن هوافضای استان با حضور 
دستیار ویژه وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات، فرماندار 
استان،  دانشجویان  و  فرهیختگان  از  جمعی  و  بویراحمد 
در  هوافضا  و  فناوری  ملی  مسابقات  برنامه ریزی  باهدف 

استان برگزار شد.
از  هدف  استان  هوافضای  انجمن  مسئول  محمودی 
ایجاد هم اندیشی در  را  ملی  این مسابقه بزرگ  برگزاری 
بین دانشجویان و دانش آموزان خلاق و نوآور عنوان کرد 
رسانه ای  تبلیغات  و  اجرایی  هزینه های  موضوع  گفت:  و 
فرماندار  داریم  انتظار  که  است  موضوعاتی  از  میدانی  و 
بویراحمد بیش ازپیش در این خصوص با انجمن همکاری 

کند.
افزود: در حوزه آموزش وپرورش و دانشگاه یاسوج  وی 
انجمن  با  باید  که  آن گونه  و  شده  کم لطفی  ما  به  نسبت 
همکاری  ملی  بزرگ  مسابقه  این  درخصوص  هوافضا 

نکردند.
استان  ارتباطات  و  اطلاعات  فناوری  مدیرکل  پور  غلام 
گفت: افتخار دارم که جوان ترین مدیر در این حوزه هستم 
استان جوان و  ارتباطات  فناوری  و چهار مدیر در حوزه 
به اصطلاح دهه شصتی هستند که در کشور منحصربه فرد 

است. وی عنوان کرد: حمایت از استارتاپ ها تا سقف 
200 میلیون تسهیلات را در استان در برنامه داریم همچنین 
حمایت از شتاب دهنده ها را با توجه به ظرفیت های استان 
از شنیدن مشکلات جوانان در  و  داریم  برنامه کاری  در 
این حوزه استقبال می کنیم و تمام تلاش خود را در این 

خصوص بکار می گیریم.
فرزاد نجات نیا نیز در نشست شورای برنامه ریزی مسابقات 
در  ایران  طبیعت  پایتخت  جام  هوافضا  و  فناوری  ملی 
با  نسل های دوم و سوم  بین  افزود: گسستی که  یاسوج  
نسل های قبل از انقلاب است که سالیان سال مدیریت ها 

دستشان بود و اجازه نمی دهند فرصت ها منتقل شود.
وی اظهار کرد: انقلاب اسلامی در حال 40 سالگی است 
اما هنوز چهل ساله های انقلاب می گویند جوان، خام است 
و نمی تواند البته جوانان خودشان را در دفاع مقدس نشان 
شد.  فراهم  برای جوانان  بعدازآن کمتر عرصه  اما  دادند؛ 
استفاده دولت دوازدهم از وزیر جوان در وزارت ارتباطات 

یک نقطه عطفی بود.
مشاور و دستیار ویژه وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات 
راه اندازی  و  ایجاد  و  جوانان  تلاش  با  کرد:  خاطرنشان 
تولید  می توان  دانش بنیان  استارتاپ های  و  شرکت های 

ثروت و ایجاد اشتغال کنند.
نجات نیا تصریح کرد: جوانان استان کهگیلویه و بویراحمد 
سرشار از استعداد و خلاقیت هستند؛ اما جوانان خودشان را 
آویزان نمایندگان کنند که برای آنها کار پیدا کنند که 

این دردی پنهان است.
وی ادامه داد: انتظار است مسئولان فضا و زمینه را برای 
جوانان بخصوص در حوزه شرکت های و استارتاپ های 

دانش بنیان جهت بروز خلاقیت ها باز و فراهم کنند.
مشاور و دستیار ویژه وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات 
عنوان کرد:  استان کهگیلویه و بویراحمد دارای ظرفیت ها 
و پتانسیل های فراوانی است که نیاز به همدلی، هم افزایی 
و باور کردن همدیگر داریم و خیلی خودمان را گرفتار 

مناسبت های سیاسی نکنیم.
برای  همکاری  و  کمک  آماده  کرد:  اضافه  نجات نیا 
پایتخت  جام  هوافضا  و  فناوری  ملی  مسابقات  برگزاری 

طبیعت ایران هستیم.
و  علم  پارک  رئیس  هاشمی،  شمس الدین  سید  همچنین 
برای  باید  گفت:  بویراحمد  و  کهگیلویه  استان  فناوری 
تبدیل  شدن علم به ثروت در استان باید بیشتر به جوانان 
بهاء دهیم، پتانسیل ها و استعدادهای آنها را شناسایی کنیم 
و  کمک  برای  می آیند  مسئولان  ما  دست  از  چه  هر  و 
حمایت  صورت  در  چرا  دهیم  انجام  آنها  از  حمایت 

می توانند مشکلات کلیدی کشور را حل کنند.
وی با اشاره به مسابقات ملی فناوری و هوافضا در یاسوج 
و  استان  رشد  در  می تواند  چنین حرکت هایی  بیان کرد: 

کشور مؤثر باشند.
هاشمی اظهار کرد: 4 شرکت دانش بنیان در سطح استان 
این  بیشتری در  باید کار  فعالیت دارند که نشان می دهد 
زمینه صورت گیرد. در سطح استان 50 هسته و واحد فناور 
در 6 مرکز رشد فعالیت دارند و با توجه به ظرفیت های 

استان جای کار بیشتری در این زمینه وجود دارد.
رئیس پارک علم و فناوری استان کهگیلویه و بویراحمد 
 ICT تصریح کرد: استان کهگیلویه و بویراحمد در حوزه

نیاز به حمایت و کمک های ویژه ای دارد.
هاشمی اضافه کرد: هم اکنون شرکت های دانش بنیانی در 
فعالیت  از طریق علم کار می کنند و  تولید ثروت  حوزه 
و  پزشکی  خدمات  کامپیوتری،  بازی های  حوزه  در  آنها 
شهد هوشمند است. انتظار داریم به برگزاری استارتاپ ها 

در سطح استان کمک شوند.
از  تشکر  ضمن  نشست  این  ادامه  در  بویراحمد  فرماندار 
استان  هوافضای  انجمن  مسئول  دغدغه های  و  پیگیری ها 
گفت: از حضور رسانه ها در جلسات مختلف که در استان 
برگزار می شود تقدیر می کنم که وظیفه روشنگری افکار 
عمومی و انتشار صحیح و به موقع اخبار را بر عهده دارند.

استان  مدیران  به  اداری  شورای  جلسه  در  افزود:  کناری 
گفتم جنگ ایران با دنیا را جوانان اداره کردند و دیدیم 
جوانی که از منطقه زیلایی با همه محرومیت ها آمده بود 
چگونه باانگیزه و رشادت ها از خود نشان داد، امروز نیز 
و  معیشت  که  جنگی  است،  تمام عیار  جنگ  در  کشور 
شما  حضور  با  اکنون  است،  داده  قرار  هدف  را  اقتصاد 

جوانان دلگرم و خوش بین هستیم.
فرماندار عنوان کرد: هر جوانی که به ما مراجعه کرده است 
دنبال شغل دولتی بوده است نه ایجاد طرح اشتغال زایی و 
چه جوانی آمده است بگوید من می خواهم یک طرح را 
شروع کنم و نیاز به حمایت دارم که ما کوتاهی کردیم؟                                                 
وی خاطرنشان کرد: جوانان دنبال پشت میزنشینی هستند 
سوزن  جای  ادارات  در  استخدام  و  به کارگیری  برای  اما 
انداختن نگذاشتند و در دولت قبل از دولت تدبیر و امید 

نیروهای زیادی با رابطه و بدون ضابطه به کار گرفتند.
شاهرخ کناری گفت: همه مسئولان باید از جوانان دغدغه، 
ایده دار در راستای شرکت های دانش بنیان  دانش بنیان و 

حمایت کنند.
وی افزود: امروز کشور در یک جنگ تمام عیار اقتصادی 
است.  داده  قرار  هدف  را  کشور  اقتصاد  دشمن  و  است 
کشور از گردنه های مختلفی عبور کرده و این مسئله را 

نیز با سربلندی پشت سر خواهیم گذاشت.
اعتبارات  از  تاکنون  متأسفانه  کرد:  تصریح  کناری 
سطح  در  تنها  روستایی  اشتغال  برای  داده شده  اختصاص 
در  که  کنیم  جذب  تومان  میلیارد   12 توانسته ایم  استان 
صورت ارائه طرح اشتغال زا، علمی، دانش بنیان و اقتصادی 

از سوی جوانان حمایت و کمک می کنیم.
وی در پایان گفت: همه باید امکانات و پشتیبانی لازم را  
به برگزاری مسابقات ملی فناوری و هوافضا جام پایتخت 
طبیعت ایران که شهریورماه برگزارمی شود کمک کنند.

شوراهای روستای بخش کربال خواستار رسیدگی به وضعیت آب شدند
تعدادی از روستاهای بخش کربال استان فارس خواستار رسیدگی به نحوه آبرسانی به این روستاها شدند.

به گزارش خبرنگار مهر، تعدادی از روستاهای بخش کربال استان فارس، در طوماری خواستار رسیدگی به نحوه آبرسانی به این روستاها شدند. سیروس 
زارع از فعالان محیط زیست و ازجمله اهالی این منطقه درخصوص این طومار گفت: در پی خشک شدن رودخانه »کر« قرار بود که یک خط انتقال آب از 
سد درودزن به روستاهای کربال اجرا شود. وی گفت: اکنون مشخص شده که قرار است این خط انتقال  تحت عنوان صنعت شهر خرامه به این شهرستان 
انتقال یابد و به روستاهای کربال این انتقال آب در قالب انشعاب از خط اصلی باشد. وی با اشاره به اینکه مقرون به صرفه نبودن این تغییر برنامه و ضرری 
که متوجه روستاهای کربال است، بیان کرد: قطعاً هزینه لوله گذاری و حفر مسیر در دامنه کوه که نیاز به سنگ شکنی دارد به مراتب بیشتر از هزینه خط 
انتقال در دشت کربال است همچنین  دسترسی حقابه برای بیش از 60 روستا به خط انتقال آسان تر خواهد بود  و  نیاز به تجهیز، مرمت و اصلاح شبکه های 
داخلی و بین روستایی فرسوده و قدیمی نیست، درحالی که در خط اعلام شده توسط آبفای روستایی نیاز به هزینه های مضاعف بازسازی شبکه های روستایی 

است  که خود به بیت المال تحمیل می شود.


